

**Dear Valued MilliporeSigma Supplier for our Canadian Operations,**

This letter is to inform you of the **Legal Entity integration** and **Purchase Order/Invoice system changes** that will be made as of **July 1<sup>st</sup> 2023** to the Canadian legal entities of MilliporeSigma (Life Science business of Merck KGaA, Darmstadt, Germany).

At present, MilliporeSigma operates in Canada via four (4) legal entities: EMD Chemicals Canada Inc, Natrix Separations Inc, Millipore Canada Ltd and Sigma-Aldrich Canada Ltd. as shown below:

Former name	Street Address	City	Province	Zip Code	Invoicing Location after July 1 <sup>st</sup> 2023 – E-mail one invoice per purchase order
Sigma Aldrich Canada Ltd	2149 Winston Park Dr	Oakville	Ontario	L6H 6J8	<a href="mailto:ca.invoices@milliporesigma.com">ca.invoices@milliporesigma.com</a>
Millipore Canada Ltd	2149 Winston Park Dr	Oakville	Ontario	L6H 6J8	<a href="mailto:ca.invoices@milliporesigma.com">ca.invoices@milliporesigma.com</a>
Natrix Separations Inc	5295 John Lucas Dr	Burlington	Ontario	L7L 6A8	<a href="mailto:ca.invoices@milliporesigma.com">ca.invoices@milliporesigma.com</a>
EMD Chemicals Canada Inc	2149 Winston Park Dr	Oakville	Ontario	L6H 6J8	<a href="mailto:ca.invoices@milliporesigma.com">ca.invoices@milliporesigma.com</a>

On July 1<sup>st</sup> 2023, our businesses of Millipore Canada Ltd., Natrix Separations Inc. and EMD Chemicals Canada Inc. will be transferred to Sigma-Aldrich Canada Ltd., which will at the same time be renamed MilliporeSigma Canada Ltd. Following that domestic integration, MilliporeSigma suppliers for our Canadian Operations will receive purchase orders from the single entity, **MilliporeSigma Canada Ltd.**

Regardless of the system changes, we confirm that MilliporeSigma Canada Ltd will continue to abide by the terms of every contract to which our Canadian entities were a party. All existing contracts you may have with Millipore Canada Ltd, Natrix Separations Inc and EMD Chemicals Canada Inc will be assigned to MilliporeSigma Canada Ltd. If you would prefer an amended contract to reflect **MilliporeSigma Canada Ltd.** as the contract party, please let us know. We trust that you will continue to enjoy a positive supplier experience as we make this transition.

These changes will require you to update certain administrative processes and information pertaining to these locations.

Our purchasing and accounts payable departments may also reach out to your accounts receivable departments prior to verify and update banking details.

**For Accounts Payable questions** regarding invoice status or review of statement of accounts – please e-mail us at [ap.ca@milliporesigma.com](mailto:ap.ca@milliporesigma.com).

**Schedule of changes:** For the accounts receivable changes, the following schedule exists.

**June 28<sup>th</sup> – Last date to post invoices in old system**

**June 29<sup>th</sup> – Last payment run in old system**

**June 30<sup>th</sup> to July 10<sup>th</sup> – Blackout period**

**July 11<sup>th</sup> to July 31<sup>st</sup> – New purchase orders will be generated and sent to you including updated invoicing instructions, these purchase orders will contain different purchase order numbers which will need to be updated in your accounts receivable departments. All invoices will need to be updated to MilliporeSigma Canada Ltd and sent to [ca.invoices@milliporesigma.com](mailto:ca.invoices@milliporesigma.com).**

Thank you for your cooperation and we look forward to continuing our business.

Sincerely,



Neil Chew

President  
EMD Chemicals Canada Inc.  
Sigma-Aldrich Canada Ltd.  
Millipore (Canada) Ltd.  
Natrix Separations Inc.



Monica Elliott

North American Regional CFO  
EMD Chemicals Canada Inc.  
Sigma-Aldrich Canada Ltd.  
Millipore (Canada) Ltd.  
Natrix Separations Inc.

**Cher fournisseur de MilliporeSigma pour nos activités canadiennes,**

Ce courrier a pour but de vous informer de **l'intégration des entités juridiques** et des **changements apportés au système de commande/facturation** qui interviendront à compter du **1<sup>er</sup> juillet 2023** au sein des entités juridiques canadiennes de MilliporeSigma (l'activité Life Science de Merck KGaA, Darmstadt, Allemagne).

Actuellement, MilliporeSigma exerce ses activités au Canada par le biais de quatre (4) entités juridiques : EMD Chemicals Canada Inc, Natrix Separations Inc, Millipore Canada Ltd et Sigma-Aldrich Canada Ltd. comme indiqué ci-dessous :

Ancien nom	Adresse	Ville	Province	Code postal	Adresse de facturation après le 1 <sup>er</sup> juillet 2023 – Envoyer par courriel une facture par bon de commande
Sigma Aldrich Canada Ltd	2149 Winston Park Dr	Oakville	Ontario	L6H 6J8	<a href="mailto:ca.invoices@milliporesigma.com">ca.invoices@milliporesigma.com</a>
Millipore Canada Ltd	2149 Winston Park Dr	Oakville	Ontario	L6H 6J8	<a href="mailto:ca.invoices@milliporesigma.com">ca.invoices@milliporesigma.com</a>
Natrix Separations Inc	5295 John Lucas Dr	Burlington	Ontario	L7L 6A8	<a href="mailto:ca.invoices@milliporesigma.com">ca.invoices@milliporesigma.com</a>
EMD Chemicals Canada Inc	2149 Winston Park Dr	Oakville	Ontario	L6H 6J8	<a href="mailto:ca.invoices@milliporesigma.com">ca.invoices@milliporesigma.com</a>

Le 1<sup>er</sup> juillet 2023, les activités de Millipore Canada Ltd., Natrix Separations Inc. et EMD Chemicals Canada Inc. seront transférées à Sigma-Aldrich Canada Ltd., qui sera parallèlement renommée MilliporeSigma Canada Ltd. Suite à cette intégration nationale, les fournisseurs de MilliporeSigma pour nos activités canadiennes recevront des bons de commande provenant de cette seule entité, **MilliporeSigma Canada Ltd.**

Indépendamment des changements apportés au système, nous vous confirmons que MilliporeSigma Canada Ltd continuera de respecter les clauses de chaque contrat auquel nos entités canadiennes étaient parties. Tous les contrats existants que vous pourriez avoir conclus avec Millipore Canada Ltd, Natrix Separations Inc et EMD Chemicals Canada Inc seront transférés à **MilliporeSigma Canada Ltd.** Si vous préférez un contrat modifié mentionnant MilliporeSigma Canada Ltd. en qualité de partie au contrat, veuillez nous le faire savoir. Nous espérons que votre expérience en tant que fournisseur continuera d'être positive durant cette transition.

Ces changements exigeront de votre part la mise à jour de certains processus administratifs et de certaines informations relatives à ces sites.

Nos services achats et comptes fournisseurs sont également susceptibles de contacter au préalable vos services comptes clients afin de vérifier et d'actualiser des coordonnées bancaires.

**Pour toute question relative aux comptes fournisseurs (Accounts Payable)** portant sur l'état des factures ou l'examen du relevé de compte, veuillez nous envoyer un e-mail à l'adresse [ap.ca@milliporesigma.com](mailto:ap.ca@milliporesigma.com).

**Calendrier des changements :** pour les changements apportés aux comptes clients, le calendrier suivant est mis en place.

**28 juin – Date limite d'enregistrement des factures dans l'ancien système**

**29 juin – Dernier cycle de paiement dans l'ancien système**

**Du 30 juin au 10 juillet – Période d'interruption**

**Du 11 juillet au 31 juillet – De nouveaux bons de commande seront générés et vous seront envoyés, accompagnés des instructions de facturation mises à jour ; ces bons de commande contiendront différents numéros de bons de commande qui devront être mis à jour dans vos services comptes clients (Accounts Receivable). Toutes les factures devront être mises à jour au nom de MilliporeSigma Canada Ltd et envoyées à l'adresse [ca.invoices@milliporesigma.com](mailto:ca.invoices@milliporesigma.com).**

Nous vous remercions de votre coopération et nous réjouissons de poursuivre notre collaboration.

Cordialement,



Neil Chew  
Président  
EMD Chemicals Canada Inc.  
Sigma-Aldrich Canada Ltd.  
Millipore (Canada) Ltd.  
Natrix Separations Inc.



Monica Elliott  
Directrice financière régionale Amérique du Nord  
EMD Chemicals Canada Inc.  
Sigma-Aldrich Canada Ltd.  
Millipore (Canada) Ltd.  
Natrix Separations Inc.